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PROTOKÓŁ NR 94/2020 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

OR.Oz.0022.19.2020 

 

PROTOKÓŁ NR  94/2020 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 17 kwietnia 2020 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Uchwała nr 5/S/2020 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Bydgoszczy z dnia 8 kwietnia 2020 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez 

Zarząd Powiatu Aleksandrowskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu za 2019 

rok wraz z informacją o stanie mienia Powiatu. 

5.2. Pismo Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie 

zgody na nieodpłatne przekazanie sprzętu komputerowego wycofanego z użytku (laptop 

HP ProBook 4720s – 2 szt.) Szkole Podstawowej Nr 3 im. Józefa Wybickiego  

w Aleksandrowie Kujawskim – zajęcie stanowiska. 

5.3. Informacja Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu nt. prac legislacyjnych 

związanych ze zmianą ustawy o publicznym transporcie zbiorowym. 

5.4. Pismo Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim o doposażenie 

funkcjonariuszy Komendy Powiatowej Policji w środki ochrony indywidualnej – zajęcie 

stanowiska. 

5.5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr IX/150/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2020. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Zwierzchowska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu 

Powiatu Aleksandrowskiego.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 10:00. 

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Zwierzchowska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje 

członków Zarządu Powiatu. Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować 

uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad 3. 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 93/2020 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 15 kwietnia 2020 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 93/2020 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 15 kwietnia 2020 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego 

posiedzenia. 

Czy są wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Uchwała nr 5/S/2020 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 8 kwietnia 2020 r. w sprawie wyrażenia opinii o 

przedłożonym przez Zarząd Powiatu Aleksandrowskiego sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Powiatu za 2019 rok wraz z informacją o stanie mienia Powiatu. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.1. Uchwała nr 5/S/2020 Składu 

Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 8 kwietnia 2020 

r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Aleksandrowskiego 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu za 2019 rok wraz z informacją o stanie mienia 

Powiatu. 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Bydgoszczy pozytywnie zaopiniowała przedłożone przez 

Zarząd Powiatu sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za 2019 rok 

wraz z informacją o stanie mienia powiatu. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał 

się z uchwałą nr 5/S/2020 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Bydgoszczy z dnia 8 kwietnia 2020 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez 

Zarząd Powiatu Aleksandrowskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu za 2019 rok 

wraz z informacją o stanie mienia Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z uchwałą nr 5/S/2020 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 8 kwietnia 2020 r. w sprawie wyrażenia opinii  

o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Aleksandrowskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu 

Powiatu za 2019 rok wraz z informacją o stanie mienia Powiatu. 
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Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Uchwała nr 5/S/2020 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Bydgoszczy z dnia 8 kwietnia 2020 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez 

Zarząd Powiatu Aleksandrowskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu za 2019 rok 

wraz z informacją o stanie mienia Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Pismo Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyrażenie zgody na nieodpłatne przekazanie sprzętu komputerowego wycofanego  

z użytku (laptop HP ProBook 4720s – 2 szt.) Szkole Podstawowej Nr 3 im. Józefa 

Wybickiego w Aleksandrowie Kujawskim – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.2. Pismo Dyrektora Powiatowego 

Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie zgody na nieodpłatne przekazanie 

sprzętu komputerowego wycofanego z użytku (laptop HP ProBook 4720s – 2 szt.) Szkole 

Podstawowej Nr 3 im. Józefa Wybickiego w Aleksandrowie Kujawskim. Sprzęt ma zostać 

wykorzystany do nauki dla dzieci. 

Proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy  

w Aleksandrowie Kujawskim i wyrazić zgodę na nieodpłatne przekazanie sprzętu 

komputerowego wycofanego z użytku tj. laptopa HP ProBook 4720s – 2 szt. Szkole 

Podstawowej Nr 3 im. Józefa Wybickiego w Aleksandrowie Kujawskim. 

Czy są pytania, uwagi?  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – czy kierowaliśmy zapytania do naszych jednostek 

oświatowych tj. szkół i placówki socjalizacyjnej czy nie mają w tym zakresie potrzeb? Moim 

zdaniem w pierwszej kolejności powinniśmy przekazać sprzęt naszym jednostkom, a dopiero 

później, jeśli nie będzie zapotrzebowania innym jednostkom. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – w zeszłym tygodniu pozyskaliśmy 70.000 zł na zakup sprzętu 

komputerowego. Kupione zostały laptopy, które wszystkim osobom potrzebującym zarówno 

uczniom wszystkich szkół, jak i dwóm nauczycielom z Ciechocinka zostały przekazane. 

Wszystkim innym, którzy potrzebowali przekazaliśmy laptopy szkolne, bądź komputery 

będące na wyposażeniu szkół. Placówka Socjalizacyjna również otrzymała sprzęt do pracy 

zdalnej. Także wszystkie nasze jednostki mają sprzęt komputerowy. 

Sprzęt komputerowy, o którym mowa we wniosku Dyrektora PUP został wycofany z użytku, 

ale może się przydać dzieciom, stąd wniosek o jego przekazanie do SP Nr 3. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jeżeli nie ma zapotrzebowania naszych jednostek na ten 

sprzęt, to ja wyrażam zgodę na przekazanie go SP Nr 3.  

 

Pan Adam Potaczek – również jestem za przekazanie sprzętu wskazanej we wniosku szkole. 
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Pani Lidia Zwierzchowska – kto jest za moim wnioskiem i wyrażeniu zgody na przekazanie 

sprzętu komputerowego wycofanego z użytku (laptop HP ProBook 4720s – 2 szt.) Szkole 

Podstawowej Nr 3 im. Józefa Wybickiego w Aleksandrowie Kujawskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy  

w Aleksandrowie Kujawskim i wyraził zgodę na nieodpłatne przekazanie sprzętu 

komputerowego wycofanego z użytku (laptop HP ProBook 4720s – 2 szt.) Szkole Podstawowej 

Nr 3 im. Józefa Wybickiego w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 2 kwietnia 

2020 r. znak: DO.I.2104.1.2020 o wyrażenie zgody na nieodpłatne przekazanie sprzętu 

komputerowego wycofanego z użytku (laptop HP ProBook 4720s – 2 szt.) Szkole 

Podstawowej Nr 3 im. Józefa Wybickiego w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Informacja Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu nt. prac 

legislacyjnych związanych ze zmianą ustawy o publicznym transporcie zbiorowym. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.3. Informacja Naczelnika Wydziału 

Komunikacji i Transportu nt. prac legislacyjnych związanych ze zmianą ustawy o publicznym 

transporcie zbiorowym. 

Zarząd Powiatu na posiedzeniu 30 marca br., na wniosek Komisji Polityki Społecznej Rady 

Powiatu z dnia 10 marca 2020 r. zobowiązał Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu 

do poinformowania Komisji na jakim etapie znajdują się prace związane ze zmianą Planu 

Transportowego. Przedmiotowa informacja została przedłożona. Naczelnik Wydziału 

Komunikacji i Transportu informuje, że dokonano wstępnego rozeznania kosztów dokonania 

zmian w Planie zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu 

Aleksandrowskiego przez autora opracowania firmę TRAKO Projekty Transportowe. Zgodnie 

z wnioskiem z posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 9 grudnia 2019 r. przed zleceniem jego 

aktualizacji wystąpiono do Ministerstwa Infrastruktury o informację na jakim etapie znajdują 

się prace legislacyjne związane ze zmianą ustawy o publicznym transporcie zbiorowym  oraz 

jakie zmiany przewidywane są w zakresie planów transportowych powiatów, czy planowane 

jest ich zastąpienie wojewódzkimi planami transportowymi. Powyższe informacje mają  

na celu określenie zakresu zlecanych zmian, jak również ich zasadności zważywszy  

na konieczność poniesienia przez powiat kosztów w tym zakresie.  W dniu 16 grudnia 2019 r. 

skierowano zapytanie do Ministerstwa Infrastruktury, z uwagi na brak odpowiedzi, w dniu  

16 marca 2020 r. ponownie zwrócono się o udzielenie informacji w powyższym zakresie.  

Do chwili obecnej brak informacji zwrotnej w tej sprawie. Nie mamy z Ministerstwa jasnej 

klarownej odpowiedzi czy planują wprowadzić wcześniej planowane zmiany do ustawy 
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związane z planami transportowymi. Dopóki nie będziemy mieli jednoznacznej informacji 

jakie są plany legislacyjne w tym zakresie, uważam, że nie powinniśmy podejmować 

dalszych kroków w tym zakresie.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – zgadzam się. 

 

Pan Adam Potaczek – zgadzam się. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z informacją Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu nt. prac legislacyjnych 

związanych ze zmianą ustawy o publicznym transporcie zbiorowym i postanowił przekazać ją 

do wiadomości Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z informacją Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu nt. 

prac legislacyjnych związanych ze zmianą ustawy o publicznym transporcie zbiorowym  

i postanowił przekazać ją do wiadomości Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Informacja Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu z dnia 9 kwietnia 2020 r. znak: 

KT.Kt.7250.7.1.2020 nt. prac legislacyjnych związanych ze zmianą ustawy o publicznym 

transporcie zbiorowym, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Pismo Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim  

o doposażenie funkcjonariuszy Komendy Powiatowej Policji w środki ochrony 

indywidualnej – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.4. Pismo Komendanta 

Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim o doposażenie funkcjonariuszy Komendy 

Powiatowej Policji w środki ochrony indywidualnej. 

Dwa tygodnie temu wystosowałam do wszystkich jednostek zapytanie na jakim są poziomie 

w zakresie ochrony swoich pracowników i czy potrzebują jeszcze jakiś środków ochrony 

osobistej. Otrzymaliśmy pismo od Komendanta Powiatowego Policji. To nie jedyne pismo.  

Komendant Powiatowy Policji wnosi o doposażenie funkcjonariuszy Komendy Powiatowej 

Policji w środki ochrony indywidualnej tj. kombinezony izolacyjne jednoczęściowe, 

kombinezony jednorazowego użytku, kombinezony ochrony biologicznej, maski biobójcze, 

maski chirurgiczne, półmaski z filtrem FFP2, półmaski z filtrem FFPP3, gogle, buty 

ochronne, ochraniacze na obuwie, rękawiczki nitrylowe, środki dezynfekujące, worki na 

odpady, przyłbice ochronne. 
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Dzisiaj przekazaliśmy Policji 100 rękawic, 100 maseczek jednorazowych i dodatkowo Policja 

otrzymała 100 przyłbic od prywatnego przedsiębiorstwa DRUKPAK w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – źle, że w tym piśmie Komendant nie przedstawił kalkulacji 

kosztów. Nie ma podanej kwoty o jaką się ubiega Komendant. Środki ochrony indywidualnej 

wymienione we wniosku kosztują. Znając kwotę moglibyśmy proporcjonalnie do naszych 

możliwości, dofinansować ten zakup.  

 

Pan Adam Potaczek – moim zdaniem ilości środków przedstawione we wniosku są 

przeszacowane. Proponuję skontaktować się z Komendantem i zapytać co jest im niezbędne  

z środków wymienionych, bo np. przekażemy im rękawiczki a mają ich na tę chwilę 

dostateczną ilość, a czegoś innego im brakuje. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – absolutnie nie będzie tak, żebyśmy jednostce kupowali środki 

ponieważ nie jesteśmy w stanie, żeby odpowiednie środki wymagane przez jednostki zakupić. 

Są zapotrzebowania na różnego rodzaju rękawiczki w różnych rozmiarach, każdy chce inny 

płyn dezynfekujący itd. Proponowałabym iść w kierunku takim, żeby przekazać jakieś środki 

finansowe na ten cel, jednostka dokonuje zakupu i Starostwo zapłaci za nie, w imię walki  

z koronawirusem. Nie jesteśmy w stanie poszukiwać na rynku tego co każda jednostka 

potrzebuje. 

 

Pan Adam Potaczek – zgadzam się z panią Starostą. Niech Komendant kupi środki, które są 

niezbędne i Starostwa za nie zapłaci. Zarząd musi określić wartość tego zakupu. Musimy 

ustalić do jakiej kwoty jesteśmy w stanie ich wspomóc. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – zapoznaliśmy się z pismem Komendanta, potrzeby są 

ogromne. W kolejnym punkcie dzisiejszego posiedzenia będziemy decydowali  

o rozdysponowaniu środków finansowych z rezerwy kryzysowej na działania związane  

z przeciwdziałaniem i zapobieganiem COVID-19, w tym wysokości środków jakie 

przeznaczymy na zakup środków ochrony indywidualnej m.in. dla Komendy Powiatowej 

Policji i Komendy Powiatowej PSP i podejmiemy w tym zakresie uchwałę zmieniającą 

uchwałę nr IX/150/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 roku  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2020. 

Proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek Komendanta Powiatowego Policji  

w Aleksandrowie Kujawskim i doposażyć funkcjonariuszy Komendy Powiatowej Policji  

w środki ochrony indywidualnej o wartości 3.000 zł. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Komendanta Powiatowego Policji  

w Aleksandrowie Kujawskim i postanowił doposażyć funkcjonariuszy Komendy Powiatowej 

Policji w środki ochrony indywidualnej o wartości 3.000 zł. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Biura Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych z dnia 9 kwietnia 2020 r. znak: 

WZ.0025.4.2020 wraz z pismem Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia 8 kwietnia 2020 r. znak: P-1113.20.1051.SK o doposażenie 

funkcjonariuszy Komendy Powiatowej Policji w środki ochrony indywidualnej, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr IX/150/2019 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2020. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.5. Projekt uchwały Zarządu 

Powiatu zmieniającej uchwałę nr IX/150/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

13 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 

2020. 

Rezerwa kryzysowa wynosi 130 tys. zł, rezerwa ogólna 200 tys. zł. Proponuję w dniu 

dzisiejszym uruchomić część tych środków.  

DPS Zakrzewo ze środków zabezpieczonym w ich planie finansowym zaangażował już dużą 

kwotę, dlatego proponuję zwiększyć plan finansowy tej jednostki o kwotę 20.000 zł. 

Zaangażowali już na walkę z COVID-19 ponad 50 tys. zł. Dlatego proponuję 20.000 zł na 

uzupełnienie planu. Następnie proponuję zwiększyć plan finansowy Powiatowego Urzędu 

Pracy w Aleksandrowie Kujawskim o kwotę 12.000 zł. W związku z środkami 

uruchomionymi w ramach tarczy antykryzysowej, Powiatowy Urząd Pracy musi otworzyć 

drzwi dla klientów, muszą być podpisywane umowy, żeby te środki mogły być realnie 

przekazane na ochronę miejsc pracy. W związku z tym PUP musiał zabezpieczyć się  m.in.  

w maski, przyłbice, zasłony pleksi, żeby bezpiecznie zadania te realizował.  

W tym momencie informuję, że przystąpiliśmy do projektu „Wsparcie osób starszych i kadry 

świadczącej usługi społeczne w zakresie przeciwdziałania rozprzestrzeniania się COVID-19, 

łagodzenia jego skutków na terenie województwa kujawsko – pomorskiego” w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego. Projekt ten 

ma mieć trzy filary. Pierwszy to wyposażenie pracowników dps-ów, SP ZL-O, Placówki 

Socjalizacyjnej, ZOL Powiatowego Szpitala i z tego co wiem to ZPO Kolejowego Szpitala 

Uzdrowiskowego, w środki ochrony osobistej. Kolejny filar to dla pracowników 

wymienionych jednostek oprócz Placówki Socjalizacyjnej, dodatek do wynagrodzeń, ok. 

1.000 zł brutto dla pracownika. W przypadku Kolejowego Szpitala Uzdrowiskowego nie 

zabezpieczamy wkładu własnego, ale został zgłoszony bo jest na terenie powiatu. Realizacją 

projektu będzie zajmowało się Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie, które złoży wniosek 

do ROPS. ROPS będzie realizował to zadanie ze środków RPO. Każdy podmiot musi 
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zabezpieczyć wkład własny do tego projektu. To są środki z Unii Europejskiej. Powiat musi 

zabezpieczyć wkład własny dla DPS Zakrzewo.  

 

Pan Adam Potaczek – co do DPS Zakrzewo nie mam żadnych wątpliwości. Chodzi mi czy 

nie musimy zabezpieczać wkładu własnego dla ZPO Kolejowego Szpitala Uzdrowiskowego. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – nie zabezpieczamy środków na wkład własny dla ZPO 

Kolejowego Szpitala Uzdrowiskowego. Jest to podmiot, który jeśli złoży wniosek o środki  

z projektu to musi sam zabezpieczyć wkład własny.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – ile wynosi wkład własny? 

 

Pani Lidia Zwierzchowska - wkład własny wynosi 5%. Mamy tylko wstępną wiedzę, nie 

znamy ostatecznych kosztów. Na bieżąco będę państwa informowała jak będę miała więcej 

informacji.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – skąd weźmiemy środki na wkład własny? 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – z rezerwy. Tak jak mówiłam środki z projektu będą 

przeznaczone na ochronę osobistą pracowników opiekujących się chorymi, na dodatek do 

wynagrodzeń dla pracowników opiekujących się chorymi, oprócz Placówki Socjalizacyjnej. 

Trzeci filar to środki na badania pracowników dps -  testy w kierunku Covid-19. 

Musimy zabezpieczyć środki w wysokości 5% wartości na dwa pierwsze filary tj. ochrona 

osobista pracowników i dodatek do wynagrodzeń. Plus na badania wkład własny. Najpierw 

musimy wyasygnować środki, żeby robić już te badania, dlatego proponuję 51.000 zł 

wyasygnować ze środków Starostwa Powiatowego dla DPS Zakrzewo. Część środków wróci 

od Marszałka.  

Przeznaczyliśmy już ogromne środki na walkę z COVID-19, nie tylko zresztą my. Te środki 

powinny być zabezpieczone w planie finansowym Starostwa, ponieważ my dokonujemy 

większości zakupów i rozdzielamy te środki.  Z tych środków zakupimy środki ochrony m.in. 

dla Policji. Proponuję przeznaczyć z środków zabezpieczonych w planie finansowym 

Starostwa 3.000 zł na zakup środków ochrony osobistej i płynów dezynfekujących dla 

Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim. Proponuję  zwiększenie planu 

finansowego Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Aleksandrowie 

Kujawskim o kwotę 3.000 zł w celu zakupu środków ochrony osobistej i dezynfekcji 

pomieszczeń. Kwotę 44.000 zł proponuję zabezpieczyć w planie Starostwa na zakup środków 

ochrony osobistej i płynów dezynfekcyjnych. 

Pozostaje kwestia, czy przekazujemy jeszcze dodatkowe środki Powiatowemu Szpitalowi.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – czy szpital ubiegał się teraz o dodatkowe środki? 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – nie ubiegał się, ale wystąpił do mnie z wykazem potrzeb 

środków ochronnych. Wymienione są ogromne ilości. Rozmawiałam z panem Prezesem 

Powiatowego Szpitala, ostatnio otrzymał wsparcie od Wojewody Kujawsko – Pomorskiego, 

mimo to są to środki ciągle potrzebne typu rękawice, maski, płyny do dezynfekcji.  
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Pani Małgorzata Wdowczyk – ja bym zabezpieczyła jakieś środki dla szpitala na ten cel.  

 

Pani Dorota Sobierajska – w jaki sposób je przekazać? 

 

Pan Adam Potaczek – o jakiej kwocie mówimy? Jaką kwotę pani Starosta ma na myśli? 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – na dzisiaj proponuję przeznaczyć dla szpitala 10.000 zł. Tylko 

w jaki sposób przekazać te środki? 

 

Pan Adam Potaczek – może tak jak dla Komendy Powiatowej Policji, niech szpital zakupi 

środki, a Starostwo za nie zapłaci do określonej kwoty. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – czyli ze środków Starostwa Powiatowego.  

 

Pan Adam Potaczek – uważam, że to najlepsza forma. Kupią to co im najbardziej potrzebne.  

 

Pani Lidia Zwierzchowska – czyli ze środków Starostwa Powiatowego zakupimy środki 

ochrony osobistej i płyny dezynfekcyjne o wartości 10.000 zł dla Powiatowego Szpitala  

w Aleksandrowie Kujawskim, o wartości 3.000 zł dla Komendy Powiatowej Policji  

w Aleksandrowie Kujawskim oraz zwiększony zostanie plan finansowy Komendy 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim o kwotę 3.000 zł  

z przeznaczeniem na środki ochrony osobistej i płyny dezynfekcyjne.  

 

Pan Adam Potaczek – na naszym terenie funkcjonuje Dom Pomocy Społecznej w Grabiu, 

czy oni nie przedstawili swoich potrzeb?  

 

Pani Lidia Zwierzchowska – siostry w Grabiu prowadzą taki sam DPS jak w Zakrzewie.  

W związku z czym jest tak samo wspierany ze środków krajowych jak inne dps-y. Co tydzień 

do DPS w Zakrzewie jak i DPS w Grabiu przywożone są maseczki, płyny dezynfekcyjne. Jest 

to pomoc rzeczowa od Wojewody z agencji rezerw materiałowych. Dodatkowo DPS Grabie 

może ubiegać się o środki w ramach projektu Marszałka, o czym mówiłam tj. środki na 

ochronę osobistą, dodatkowe wynagrodzenie dla pracowników i badania na COVID-19.   

Czyli o środki w ramach projektu Marszałka ubiegać się będą: Domu Pomocy Społecznej  

w Zakrzewie, Samodzielny Publiczny Zakład Leczniczo – Opiekuńczy w Raciążku, Zakład 

Opiekuńczo – Leczniczy Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o., Dom 

Pomocy Społecznej w Grabiu, Zakład Pielęgnacyjno - Opiekuńczy Kolejowego Szpitala 

Uzdrowiskowego Sp. z o. o. w Ciechocinku  Oddział w Aleksandrowie Kujawskim. A także 

Placówka Socjalizacyjne w zakresie o którym mówiłam.  

Oddaję głos pani Skarbnik. 

 

Pani Dorota Sobierajska – przyjmujemy, że to co państwo dzielicie to są środki, które 

zapisane są w rezerwie. One są rozdysponowane na konkretne cele. W tej chwili nie jestem w 

stanie zabezpieczyć 5% udziału własnego do projektu ponieważ nie wiemy jaka będzie kwota 

wyjściowa i jaki będzie podział środków na wynagrodzenia i na rzeczówkę. W tej chwili  
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z rezerwy przeniosę 12.000 zł do Powiatowego Urzędu Pracy, 20.000 zł do Domu Pomocy 

Społecznej w Zakrzewie, dla Starostwa Powiatowego 95.000 zł w tym 51.000 zł na pokrycie 

kosztów zakupu i wykonania testów pracownikom DPS Zakrzewo – paragraf 4300 i 44.000 zł 

na zakup ochrony osobistej i płynów dezynfekcyjnych.  Z tych pieniędzy zakupione zostaną  

środki ochrony dla Komendy Powiatowej Policji za 3.000 zł i Powiatowego Szpitala  

za 10.000 zł. Zwiększony zostanie plan finansowy Komendy Powiatowej PSP o 3.000 zł. 

Część środków zostanie jeszcze w rezerwie kryzysowej, ale one są już rozdysponowane. 

Technicznie będą przesunięte w następnej uchwale jak będzie podpisana umowa  

z Marszałkiem i będziemy znali kwoty na poszczególne zadania. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – wiemy jakie wydatki nas czekają i dlatego możemy je  

w przybliżeniu określić. Wiemy, że te wydatki nas czekają i musimy zabezpieczyć na nie 

środki. 

Uważam, że rozdysponowanie tych środków jest właściwe. Są to podmioty, które najbardziej 

potrzebują naszego wsparcia w tym momencie. 

Zostają nam jeszcze dwie kwestie do przedyskutowania. Czyli ochotnicza straż pożarna 8 

jednostek i poz-ty. Proponuję odłożyć tę decyzję na późniejszy czas.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – ja bym z OSP i prywatnymi przychodniami poczekała do 

czasu aż Marszałek uruchomi pieniądze. Zobaczymy jak się sytuacja z koronawirusem 

rozwinie. Zobaczymy czy symbolicznie te jednostki wesprzeć, czy zwiększyć pomoc dla 

naszych jednostek, które są priorytetowe. Wsparcie dla 8 jednostek OSP nawet symbolicznie 

da określoną kwotę, która być może będzie potrzebna dla naszej jednostki priorytetowej.    

 

Pani Lidia Zwierzchowska – OSP to są jednostki, które są wspierane przez gminy  

i wykonują działania na rzecz gmin. Najsłuszniejsze byłoby wsparcie tych jednostek przez 

gminy i zaopatrzenie ich w środki ochrony.  

 

Pan Adam Potaczek – w pierwszej kolejności wesprzyjmy nasze jednostki. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – odłóżmy tę decyzję. 

 

Pan Adam Potaczek – jestem za. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – a co z podstawową opieką zdrowotną? Zbieram informację  

o ilości pracowników w nich zatrudnionych.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – tak jak z OSP, poczekajmy z decyzją.  

 

Pan Adam Potaczek – oczywiście, popieram.  

 

Pani Lidia Zwierzchowska – jeszcze jedna informacja, pan Dyrektor SP ZL-O w Raciążku 

napisał do mnie pismo, że przygotowuje się, kupuje środki ochrony. Zgodnie z jego 

wyliczeniami potrzebowałby ok. 300 tys. zł. Chciałam wytłumaczyć sytuację, w której 

znajdujemy się wspólnie. SP ZL-O w Raciążku jest jednostką, która jest finansowana przede 
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wszystkim z NFZ i odpłatności pacjentów. Jednostka ta rok rocznie odnotowuje zyski. Te 

środki zakład odkłada na koncie. Mają dość pokaźną sumę pieniędzy ponad ok. 5 mln. zł. 

Poprosiłam pana Dyrektora żeby wykorzystał środki swoje w walce z COVID-19, bo ma takie 

możliwości. Takie jest moje zdanie, co członkowie Zarządu na to. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – zgadzam się.  

 

Pani Lidia Zwierzchowska – SP ZL-O w Raciążku jest w bardzo komfortowej sytuacji 

finansowej i na razie może sobie poradzić w ramach środków własnych. Jak będzie źle 

będziemy oczywiście pomagać również SP ZL-O w Raciążku. Na dzień dzisiejszy  

w zakładzie jest stabilna sytuacja finansowa. 

W szkołach sytuacja jest opanowana, przebywa w nich mało pracowników tj. palacze, 

konserwatorzy, sprzątaczki, obsługa administracyjna.  Większość pracowników wykonuje 

pracę zdalną, część pracuje rotacyjnie. Pracownicy są wyposażeni w środki ochrony osobistej. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – reasumując, w związku z przeciwdziałaniem i zapobieganiem 

COVID-19, proponuję środki z rezerwy kryzysowej utworzonej w budżecie powiatu  

w wysokości 130.000 zł przeznaczyć na: 

1) zwiększenie planów finansowych jednostek organizacyjnych w celu zakupu środków 

ochrony osobistej i dezynfekcji pomieszczeń w tym: 

- dla Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie – 20.000 zł, 

- dla Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim – 12.000 zł,  

- dla Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim - 95.000 zł, w tym: na pokrycie 

kosztów zakupu i wykonania testów pracownikom DPS w Zakrzewie – 51.000 zł, na zakup 

środków ochrony osobistej i płynów dezynfekujących powierzchnie – 44.000 zł, które 

przekazane zostaną do Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim  

o wartości 3.000 zł i do Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o.  

o wartości 10.000 zł, 

2) zwiększenie planu finansowego Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Aleksandrowie Kujawskim o kwotę 3.000 zł w celu zakupu środków ochrony osobistej  

i dezynfekcji pomieszczeń. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, w związku z przeciwdziałaniem i zapobieganiem COVID-19, postanowił 

środki z rezerwy kryzysowej utworzonej w budżecie powiatu w wysokości 130.000 zł 

przeznaczyć na: 

1) zwiększenie planów finansowych jednostek organizacyjnych w celu zakupu środków 

ochrony osobistej i dezynfekcji pomieszczeń w tym: 

- dla Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie – 20.000 zł, 

- dla Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim – 12.000 zł,  

- dla Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim - 95.000 zł, w tym: na pokrycie 

kosztów zakupu i wykonania testów pracownikom DPS w Zakrzewie – 51.000 zł, na zakup 

środków ochrony osobistej i płynów dezynfekujących powierzchnie – 44.000 zł, które 

przekazane zostaną do Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim  
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o wartości 3.000 zł i do Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o.  

o wartości 10.000 zł, 

2) zwiększenie planu finansowego Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Aleksandrowie Kujawskim o kwotę 3.000 zł w celu zakupu środków ochrony osobistej  

i dezynfekcji pomieszczeń. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – w związku z przystąpieniem Powiatu Aleksandrowskiego do 

projektu „Wsparcie osób starszych i kadry świadczącej usługi społeczne w zakresie 

przeciwdziałania rozprzestrzeniania się COVID-19, łagodzenia jego skutków na terenie 

województwa kujawsko – pomorskiego” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020 Oś Priorytetowa 9 Solidarne 

społeczeństwo, Działanie 9.3 Rozwój usług zdrowotnych i społecznych, Poddziałanie 9.3.2 

Rozwój usług społecznych, proponuję zabezpieczyć 5% udział własny po otrzymaniu 

informacji na temat wartości projektu, ze środków rezerwy ogólnej. W ramach projektu 

zakupione zostaną środki ochrony osobistej  dla pracowników Domu Pomocy Społecznej  

w Zakrzewie, a także dodatkowe wynagrodzenie pracowników i testy w kierunku Covid-19. 

O dofinansowanie w ramach projektu ubiegać się będą również: Samodzielny Publiczny 

Zakład Leczniczo – Opiekuńczy w Raciążku, Zakład Opiekuńczo – Leczniczy Powiatowego 

Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o., Dom Pomocy Społecznej w Grabiu, Zakład 

Pielęgnacyjno - Opiekuńczy Kolejowego Szpitala Uzdrowiskowego Sp. z o. o.  

w Ciechocinku  Oddział w Aleksandrowie Kujawskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

W związku z przystąpieniem Powiatu Aleksandrowskiego do projektu „Wsparcie osób 

starszych i kadry świadczącej usługi społeczne w zakresie przeciwdziałania 

rozprzestrzeniania się COVID-19, łagodzenia jego skutków na terenie województwa kujawsko 

– pomorskiego” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego na lata 2014 – 2020 Oś Priorytetowa 9 Solidarne społeczeństwo, Działanie 9.3 

Rozwój usług zdrowotnych i społecznych, Poddziałanie 9.3.2 Rozwój usług społecznych, 

Zarząd Powiatu postanowił zabezpieczyć 5% udział własny po otrzymaniu informacji na 

temat wartości projektu, ze środków rezerwy ogólnej. W ramach projektu zakupione zostaną 

środki ochrony osobistej  dla pracowników Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie, a także 

dodatkowe wynagrodzenie pracowników i testy w kierunku Covid-19. 

O dofinansowanie w ramach projektu ubiegać się będą również: Samodzielny Publiczny 

Zakład Leczniczo – Opiekuńczy w Raciążku, Zakład Opiekuńczo – Leczniczy Powiatowego 

Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o., Dom Pomocy Społecznej w Grabiu, Zakład 

Pielęgnacyjno - Opiekuńczy Kolejowego Szpitala Uzdrowiskowego Sp. z o. o. w Ciechocinku  

Oddział w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję podjąć uchwałę zmieniającą uchwałę  

nr IX/150/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 roku w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2020. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę zmieniającą uchwałę nr IX/150/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2020. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr IX/150/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2020, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do spraw różnych. 

Informuję, że Marszałek Województwa ogłosił już konkurs na budowę placówek 

socjalizacyjnych – domów dziecka. Przygotowujemy dokumentację. Będziemy starać się  

o środki. Możliwe jest dofinansowanie w 85%. Mam nadzieję, że nam się to zamierzenie uda. 

 

Pan Adam Potaczek – jak wygląda pomoc Wojewody skierowana do naszych jednostek  

w walce z epidemią? 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – jest to pomoc rzeczowa, jeżeli pana Wicestarostę to interesuję 

to w późniejszym terminie pana poinformuję o szczegółach. 

 

Pan Adam Potaczek – jak wygląda realizacja obecnie prowadzonej przez Powiatowy Szpital 

w Aleksandrowie Kujawskim inwestycji, czy nie ma poślizgu w płaceniu faktur? 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – zasięgnę takiej informacji i przekażę ją panu Wicestaroście. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie widzę. 
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Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 10:45. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 

 


